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Sēdē piedalās:
LMA Padomes locekļi Zane Čulkstena, Dita Rietuma, Valts Ernštreits, Arnis Rītups, Ints
Dālderis

Sēdi vada LMA padomes priekšsēdētājs Valts Ernštreits
Sēdi protokolē LMA padomes sekretāre Dārta Purvlīce

DARBA KĀRTĪBĀ:

1) LMA studentes Kristas Ellas Skalbergas iesniegums;
2) Studiju maksas apmēra izskatīšana Erasmus Mundus kopīgās maģistra līmeņa studiju

programmas “Pakalpojumu dizaina stratēģijas un inovācijas” (SDSI) studējošiem;
3) LMA Kvalitātes politikas izskatīšana.

1. jautājums. LMA studentes Kristas Ellas Skalbergas iesniegums.

Padomes priekšsēdētājs Valts Ernštreits iepazīstina padomi ar Kristas Ellas Skalbergas
iesniegumu. Padome izskata iesniegumu. Valts Ernštreits rosina padomi lemt par LMA rektora
pilvarošanu rīkot konkursu, izvērtēt un pieņemt lēmumus par LMA studējošo rotāciju starp
maksas un budžeta studiju vietām, ja atbrīvojas budžeta studiju vieta.

LMA Padomes locekļi balso: “Par” – 5; “Atturas” - nav; “Pret”- nav.

Lēmums – pilvarot LMA rektoru rīkot konkursu, izvērtēt un pieņemt lēmumus par LMA
studējošo rotāciju starp maksas un budžeta studiju vietām, ja atbrīvojas budžeta studiju
vieta.

2. jautājums. Studiju maksas apmēra izskatīšana Erasmus Mundus kopīgās maģistra
līmeņa studiju programmas “Pakalpojumu dizaina stratēģijas un inovācijas” (SDSI)
studējošiem.

Padomes priekšsēdētājs Valts Ernštreits iepazīstina padomi ar SDSI programmas vadītājas Ilzes
Kundziņas rīkojuma projektu par studiju maksas samazināšanu un maksas studentu vietu skaitu
SDSI programmā. Valts Ernštreits rosina padomi balsot par studiju maksas apmēra
samazināšanu Erasmus Mundus kopīgās maģistra līmeņa studiju programmas “Pakalpojumu
dizaina stratēģijas un inovācijas” (SDSI) studējošiem.



LMA Padomes locekļi balso: “Par” – 5; “Atturas” - nav; “Pret”- nav.

Lēmums – samazināt studiju maksas apmēru Erasmus Mundus kopīgās maģistra līmeņa
studiju programmas “Pakalpojumu dizaina stratēģijas un inovācijas” (SDSI) studējošiem.

3. jautājums. LMA Kvalitātes politikas izskatīšana.
Padomes priekšsēdētājs Valts Ernštreits iepazīstina padomi ar LMA Kvalitātes politiku. Padome
iepazīstas ar dokumentu. Padomē noris diskusija par LMA Kvalitātes politiku.

Sēde tiek slēgta.

Sēdi vadīja:

LMA Padomes priekšsēdētājs V.Ernštreits

Sēdi protokolēja:
LMA Padomes sekretāre D. Purvlīce
padome@lma.lv


